
 
DAGSORDEN 

Ekstraordinært skolebestyrelsesmøde 7. februar 2024 Online-møde fra 17.00-18.00  
Afbud fra:  
Dagsorden Intro til punktet 
 
1. Konvertering 

af understøt-
tende under-
visning til 2-
lærertimer 
(§16B og 
16D) (10 
min) 
 
 
 
 

2. Tidsplan for 
Skolebesty-
relsesvalg 
(10 min) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Tilbagemel-
ding fra sko-
leudviklings-
samtale med 
Forvaltningen 
(10 min) 

 
 
 
 
 
 
 
 
4. Evaluering af 

morgen-
madsforsøget 
(10 min) 

 
 
 
 
 
 
 

 
Konvertering af understøttende undervisning til 2-lærerti-
mer har betydning for skoledagens længde. Skolebesty-
relsen har de seneste år søgt om at konvertere så mange 
timer, som det kan lade sig gøre. Se bilag 
 
Skolebestyrelsen godkender, at Snedsted Skole gør brug 
af Folkeskolelovens mulighed for at understøttende un-
dervisning i så mange timer som muligt omlægges til 2-
lærertimer for såvel Trombakken som Hovedskolen. 
 
 
 
Der skal afholdes skolebestyrelsesvalg i foråret 2024. 
Følgende er på valg: Alex K. Sørensen,  
Jonas Boamah, Heidi Bak Mikkelsen og Heidi Mærkedahl 
Se bilag for tidsplan. 
 
Jonas Boamah genopstiller. Der er dermed behov for 3 
nye forældrevalgte i bestyrelsen. Der kommer til at 
mangle repræsentant for Trombakken og for Hovedsko-
len. Tidsplanen er godkendt. Der afholdes valgmøde 23. 
april. Skoleledelsen sender information om valget ud til 
skolens forældre. 
 
 
 
 
På mødet i november blev ledelsens oplæg til skoleudvik-
lingssamtalen med Forvaltningen gennemgået. Samtalen 
er nu holdt, Skolebestyrelsen skal have en tilbagemel-
ding. – se bilag 
 
Skoleudviklingssamtalen ml Forvaltning og skoleledelse 
mundede ud i fortsat fokus på: læsning, matematik og 
trivsel for alle skolens elever. Der skal være særlig op-
mærksomhed på udviklingen af det faglige niveau i dansk 
og matematik på mellemtrinnet. 
Skolebestyrelsen bakker op om, at fokus på læsning, ma-
tematik og trivsel fastholdes.  
 
 
Det ældste elevråd har gennemført morgenmadsforsøg 
fra jul til vinterferien. Bestyrelsen skal have en tilbage-
melding på forsøget og drøfte perspektiverne i forsøget.  
 
Forsøget har været sendt til evaluering i Elevrådet, i læ-
rergruppen i overbygningen og i ledelsen. Der er kommet 
tilbagemelding fra elevråd, teamet på 9. årgang og ledel-
sen. 
På baggrund af evalueringerne ønsker bestyrelsen at 
fastholde tilbuddet om morgenmad. Den samlede udgift 
for forsøget fra jul til vinterferien er ca 1000 kr. Elevrådet 



 
 
 
 
 
 
 
5. Efterretnin-

ger (5 min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6. Eventuelt (10 
min.) 
 
 
 
7. Punkter til næ-
ste møde (5 min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

skal fortsat være ansvarlige for afvikling af morgenmad. 
Elevråd, klasser og lærere skal i samarbejde finde ud af, 
hvordan man bedst udnytter tiden ml 8.00-8.15 hver 
morgen, så tiden er konstruktiv for alle både socialt og 
læringsmæssigt. 
 
 
 
Forberedte efterretninger 

-5.årgang har vundet kommunens Naturfagsmaraton 
- Trivselsforløb igangsat i 5.B med forældre, elever 
   og teamet omkring klassen. 
- Personalefravær er faldet, pt 3,5% - skolevæse-

nets gennemsnit er 4,6% 
- Der er igangsat en handleplan i henhold til sko-

lens Antimobbestrategi. I den sammenhæng op-
fordrer bestyrelsen forældrene til at bruge de 
rette kanaler, hvis de oplever mobning. 

 
Intet under eventuelt 
 
 
 
 
Næste møde er 11/3: 

- Budget 2024 – særlig med fokus på ny tildelings-
model 

- Drøftelse af antimobbestrategi 
- Drøftelse af princip om Skole-hjemsamarbejde 
- Valg til skolebestyrelsen 

 
Forslag til punkter på møde 9/4: 

- Mål- og indholdsbeskrivelse SFO 
- Ordensregler 

 
 
 
Udenfor dagsorden drøftede bestyrelsen fyraftensmødet 
d. 6/2 for indskolingsforældre afviklet på grund af indslag 
i TV-Midt-Vest søndag d. 4/2. Diverse forslag til arbejde 
med trivsel generelt blev nævnt bla. Skolestyrken. Besty-
relsen vil fortsat drøfte arbejdet med trivsel. 
 
 
 
 
 
 
 

 


